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Styrelsemöte 2024-08-14 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Kicki Lindström, Björn Larsson, Per Molin och Johanna Bygdell 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
Val av sekreterare i ordinarie sekreterares frånvaro, Johanna Bygdell valdes. 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 

3. Protokolljusterare 
Björn Larsson valdes till justerare för mötet. 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2024-05-16 gicks igenom. Ingen särskild notering från förra 
protokollet

5. Ekonomisk rapport 
Medlemsavgifter 
Har fakturerats och inkommit, dock lite lägre än förra året, Johanna ska undersöka varför. 

Inkomna bidrag 
LOK-stöd för VT är ansökta och godkända. Sponsring från Handelsföreningen till USM har kommit. 

Kostnader i samband med USM, fördelning USM-budget resp. klubbudget. 
Inköp av till exempel startklocka har gjorts, diskussion kring vart kostnader ska ligga fördes och 
kommer fortsätta när vi ser resultatet från USM. 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Kort om den gångna sommaren, tävlingsresor, genomförda läger mm 
Tävlingsresa till Hälsingland, breddläger i Övik, Riksläger, O-ringen. Sen lite fler tävlingar. 

Lägeskoll: USM, Hitta Ut, Ungdoms- och vuxenträning, Veckans bana,  
Det har initialt varit bra uppslutning av klubben, det ska vara bemanningsmöte under torsdagen och 
då vet vi mer. Det saknas folk främst i arenagruppen och för bevakning av gymnasiet.  

Hitta Ut fungerar bra, det rullar på. Ungdomsträningarna är igång, Vuxenträningen drar igång nästa 
vecka. Fokus på USM nu så veckans bana blir vilande. 

Lägesrapport Leader-projekt Vårdkasen 
Projektet är godkänt men har ännu inte dragit igång. 
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Lägesrapport: Avverkning Fälleberget, avverkning Vårdkasen/Holmbergsmyran  
Fällebergets avverkning är skjuten på så att vi har kunnat genomför USM-träningarna. Avverkningen 
av Vårdkasen/Holmbergsmyran är påbörjad men för tillfället pausad. 

Lägeskoll: Uppdatering hemsidan behövs. 
Den behövs uppdatering. Inget beslut om åtgärd. 

Stugkommittén, ny städlista med instruktion och avbockning 
Behövs uppdatering inför hösten. 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Inlämnat förslag från Noah Dahlin om arrangemang av 3-dagarstävling 2023 (Se nästa sida) 
Styrelsen ser positivt på det och skickar vidare frågan till tävling- och träningsgruppen med tillägget 
att vi gärna ser att klubben åker gemensamt till tävlingar så att så många som möjligt att vara med 
och tävla.   

Erbjudande från RF-SISU om möte för att visa vad de kan bidra med. 
Göran har varit i kontakt med dem, ev. bokar vi in en träff till hösten med fler grupper än styrelsen. 

Långköraren ”Regler för avgifter och ersättningar”. (se bilaga med senaste version). Ska vi släppa ut 
den på remiss till ett antal utvalda ledarpersoner i HOK? 
Skickas ut till några i föreningen för remiss men görs efter USM. 

Påbörjan av diskussion om HOK efter USM. Ambitionsinriktning? Redan uppbokade arrangemang 
typ DM. Idéer om ny ordförande? Idéer om besättning av ett antal nyckelpersoner: styrelse, 
markansvar, kartansvar, utbildningsansvarig. Översyn av nu fungerande ansvarsposter? 
Nyrekrytering banläggare, arrangemangsansvar mm 
Göran lyfter att vi ska ha ett medlemsmöte efter USM och Härnö trail för att fira och för att prata 
om klubbens framtid. Vi behöver få fler banläggare etc.  

8. Nyhetsbrev 
HOK´s nyhetsbrev 
Kicki behöver input. Skriver ihop och skickar ut för överseende och försöker få ut det på söndag. 

9. Övriga frågor 
Inköp av dekaler för att kunna märka vårt material. Göran kollar upp det och köper in. Förslagsvis 
från STRIPE. 

Förslag att ha gemensamma träningar med BIK för ungdomarna fram till att snön kommer. Johanna 
kollar med ledarna i gul grupp (Martin och Lollo) om det går att bjuda in tydligt. 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Inget aktuellt. 

11. Nästa möte 
Nästa möte, datum, enligt förslag onsdag 11 september, 18.00-20.00 i HOK-stugan. Kommande 
möten:  9/10, 20/11, 11/12 
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12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Johanna Bygdell  Göran Abel   Björn Larsson 
sekreterare   ordförande    justerare 


